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Készült:  a Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló Bizottság 2019. szeptember 25-ei, 

rendkívüli, nyílt üléséről 

 

Jelen voltak:  Hermann Istvánné elnök, Dr. Mátics István, Sólyom Jöran és Szabó Mihály 

bizottsági tagok 

 

Távol volt: Papp Péter bizottsági tag 

 

Hermann Istvánné elnök köszöntötte a megjelenteket és 8 óra 5 perckor megnyitotta a bizottság ülését.  

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert az 5 fő bizottsági tagból 4 fő jelen volt. 

Ismertette a meghívóban szereplő napirendi pontot. 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a tagokat, szavazzanak a napirendi pont 

elfogadásáról. 

 
A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 
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a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló 

Bizottsága a 2019. szeptember 25-ei, nyílt ülésén az alábbi napirendi pontot tárgyalja: 

1. Oroszlányi Szabadidő Egyesület Teke szakosztály támogatási szerződés módosítási kérelme 

Felelős: Hermann Istvánné elnök 

 

 

1. NAPIRENDI PONT: Oroszlányi Szabadidő Egyesület Teke szakosztály támogatási 

szerződés módosítási kérelme 

 

Hermann Istvánné elnök ismertette a szakosztály pályázat módosítása iránti kérését. 

 

Szabó Mihály bizottsági tag elmondta, hogy beszélt a Teke szakosztály vezetőjével, aki tájékoztatta 

őt arról, hogy a költség egy részét ők maguk állják. Mivel nem jelent többletforrást, csak azt kérik, hogy 

elszámoláskor a felsorolásban szerepelhessen a „sportkapcsolatok támogatása” tétel, támogatja a 

kérelmet. 

 

Sólyom Jöran bizottsági tag emlékeztetett arra, hogy a bizottság ülésein többször volt már szó a 

támogatások kiírásakor szereplő célok szigorításának szükségességéről. Véleménye szerint, ha a 

pályázók előre meghatározzák a célokat, amit a bizottság elfogad, akkor a későbbi módosítás nem 

feltétlenül támogatható, ezért a szavazás során tartózkodni fog. Hozzátette, hogy a pályázati kiírás 

tartalmi elemein változtatni kellene, majd megjegyezte, hogy se a referens, se a kérelmező nincs jelen, 

így kérdéseket sem tudnak feltenni nekik.  
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Szabó Mihály bizottsági tag egyetértett azzal, hogy a pályázati kiírásba bele kellene foglalni, hogy 

utólag nem módosítható a nyertes pályázat. Ezzel kizárnák a módosítási kérelmeket. Jelenleg nincs ilyen 

kitétel. 

 

Sólyom Jöran bizottsági tag emlékeztetett arra, hogy az elbírálások alkalmával csak abban az esetben 

támogatták az ellátmányokkal kapcsolatos kéréseket, ahol azok a feladat végrehajtásához feltétlen 

szükségesek voltak és azt az igénylő szervezet tagjai használták fel, mint például táboroztatásnál. 

Emlékezete szerint a vendéglátásra vonatkozó kéréseket minden esetben elutasították. 

 

Dr. Mátics István bizottsági tag észrevételezte, hogy amennyiben a szakosztály költségkerete reálisan 

lett volna megállapítva, akkor nem lenne pénz a vendégeskedésre, amennyiben mégis van, akkor viszont 

később fognak többletforrást kérni. Hozzátette, hogy a szavazás során ő is tartózkodni fog. 

 

Hermann Istvánné elnök megjegyezte, hogy a bizottsághoz már nem tudnak többletforrásért fordulni, 

mert év elején, a támogatások elbírálásakor a teljes keretet felosztották. Hangsúlyozta, valóban volt szó 

a kiírás módosításáról, amit már jövő évben alkalmazni lehetne. 

Miután több kérdés, hozzászólás nem volt, kérte a tagokat, szavazzanak az Oroszlányi Szabadidő 

Egyesület Teke szakosztály támogatási szerződés módosítási kérelméről 

 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 2 igen szavazattal és 2 

tartózkodással nem fogadta el és meghozta a következő határozatot: 
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az Oroszlányi Szabadidő Egyesület Teke szakosztály támogatási szerződés módosítási 

kérelméről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló 

Bizottsága a módosítási kérelmet nem támogatta. 

 

Felelős: Hermann Istvánné elnök 

 

További kérdés, hozzászólás nem volt, Hermann Istvánné elnök megköszönte a bizottság tagjainak és 

a hivatal dolgozóinak a munkát és a bizottság ülését 8 óra 14 perckor bezárta. 

 

 

 

K. m. f. 

 

 

 

 

 Hermann Istvánné  

 elnök   bizottság tagja  


